



# MÖTESPROTOKOLL

---

<b>Styrelsemöte:</b>	Nr 9, 2023
<b>Datum:</b>	2023-03-28
<b>Tid:</b>	Kl. 12:10(..)
<b>Plats:</b>	Styret, V-huset, Lund

## Närvarande styrelsemedlemmar:

---

<b>Ordförande</b>	Fredrik Grönlund
<b>Skattmästare</b>	Richard Wigart
<b>Informationschef</b>	Michaela Johansson
<b>Aktivitetsutskottsordförande</b>	Julia Backman
<b>Cafémästare</b>	Sebastian Eriksson
<b>Sexmästare</b>	Thomas Cummings
<b>Utbildningsminister</b>	Thelma Widström
<b>Øverphøs</b>	Sofia Lindblad

---

## § 1 MOFMÖ

Mötets ordförande Fredrik Grönlund förklarar mötet öppnat 12:10.

## § 2 Protokollförare

Mötet beslutar att godkänna Michaela Johansson som protokollförare.

## § 3 Justeringspersoner

Mötet beslutar att godkänna Julia Backman och Sofia Lindblad som justeringspersoner.

## § 4 Adjungeringar

Inga adjungeringar.

## § 5 Dagordning

Dagordning godkänns i föreliggande skick med ändring i paragraf 8.

## § 6 Runda bordet

## § 7 Information från TLTH

Her tech denna veckan.

Rösta i ValFM på hemsidan.

## § 8 Beslutsummering

### a. HSM (Thelma)

HMS och husstyrelsen.

Relationen med Akademiska hus ansträngd så saker kan ta lite längre tid. Vid strömavbrott måste alla utrymma. Det ska målas om under sommaren. Läckage i källaren pga cafeets diskmaskin. Är fler platser än innan ombyggnaden men mer platsbrist. Vägen som V-huset ligger på ska byta namn kan bli problem med posten. Förhoppningsvis är golvet i styret klart efter påsk. Fortfarande förbjudet att äta i grupprummen. Stefan lär sitta kvar i tre år till efter årsskiftet.

Husstyrelsemöte 26/4.

### b. Red Locket (Thelma)

Gratis mensskydd kan erbjudas men då kan det inte gå via oss pga kostnader.

### c. Krisgrupp (Thelma)

Styrelsen ska utse krisgrupp.

Mötet bestämmer att Thelma Widström, Fredrik Grönlund, Sofia Lindblad och Julia Backman kommer sitta i krisgruppen. Tanken är att Julia och Thelma kommer jobba mer löpande med krisfrågorna men Sofia och Fredrik kommer hålla sig uppdaterade och vara med så mycket som känns rimligt.

### d. Kalender för inlägg (Michaela)

Det var en puck från tidigare år. Ett förslag är att använda planeraren på facebook för att schemalägga inläggen. En god ide till nya hemsidan, implementera det då hemsidan är på plats.

**e. Pryllista (Michaela)**

Från infoK. Möjlighet att låna eller hyra materiell från andra sektioner. Upprätta en lista över tillgänglig materiel samt en lista över vad vi kan tänka oss att låna ut. Arkiverare skall inventera bunkern och sedan får styrelsen eller Michaela besluta om vad som skall hyras. Finns lite huvudbry om hur själva uthyrningen skall genomföras för att inte låna ut sin egna materiell man behöver. Förslag: Andra sektioner kan tidigast hyra med 2 veckors varsel.

**f. Workplace för styrelsekontakter (Michaela)**

Inkom till Michaela om hur ni vill ha era grupper på workplace. Starta din workplace idag.

**g. Fotoarkiv på hemsidan (Michaela)**

Vill vi ha bilder på hemsidan? Förslag: Ladda upp ett urval av bra bilder på hemsidan.

**h. Korvgrillning på Ølmilen (Basse)**

Styret skulle kunna stå och grilla i slutet av ølmilen. Detta diskuteras vidare.

**i. Arkivet (Basse)**

Ladda soundboxen. Ta inte caféets plopp. Ha inte privata grejer i arkivet.

**j. Kräftskiva (Sofia)**

Måste bestämma datum på kräftskivan. Prel 19/8. Sofia lägger in detta och dubbelkollar med ØPK.

**k. Övrigt**

Hänvisar HTF till bunkern

Fakturor från branschdagen har tagits ur sexkassörens mapp. Kollar med branschdagsgruppen om de vet något.

## **§ 9 Beslutsuppföljning**

**a. Hur går det med V-bilen, status samt kostnad. (Fredrik)**

Förtydliga med V-BiLs-ansvariga att den ej ska repareras, det är endast kostnadsförslag som skall tas fram. Julia ligger på lite.

## **§ 10 Nästa Möte**

Nästa tisdag den 2023-04-04 kl.12:10 i styret.

## **§ 11 MOFMA**

Mötets Ordförande Fredrik Grönlund avslutar mötet kl.13:06.

## Vid protokollet


Michaela Johansson

---

## Justeringspersoner

Julia Backman

---

Sofia Lindblad

---